

おそば

照

庵

銀座

銀座 おそば 照庵

Ginza Osoba Shouan

銀座「荞麦面 照庵」

긴자 ‘오소바 쇼안’



— 営業時間 —

ランチ / AM11:30 ~ PM3:00

ディナー / PM 5:00 ~ AM4:00

(ラストオーダー / AM3:30)

— 住所 —

〒104-0061 東京都中央区銀座7-2-12

TEL 03-3571-1048

— Restaurant hours —

Lunch / 11:30am - 3:00pm

Dinner / 5:00pm - 4:00am

(Last order: 3:30am)

— Address —

7-2-12 Ginza, Chuo-ku, Tokyo 104-0061

Tel. 03-3571-1048

— 营业时间 —

午餐 / 上午11:30 ~ 下午3:00

晚餐 / 下午 5:00 ~ 凌晨4:00

(最终点餐时间 凌晨3:30)

— 地址 —

〒104-0061 東京都中央区銀座7-2-12

TEL 03-3571-1048

— 영업시간 —

점심 / AM11:30 ~ PM3:00

저녁 / PM 5:00 ~ AM4:00

(마지막 주문 AM3:30)

— 주소 —

〒104-0061 도쿄도 주오구 긴자 7-2-12

TEL 03-3571-1048

銀座7丁目にある「おそば 照庵」は、明朝会計で、美味しい本格的な料理を提供するお店です。

料理長は、高級店の「京味」出身で、家庭料理、煮物が得意。

この一品料理が美味しい為、蕎麦までたどり着けないお客様もいらっしゃいます。

当店のおススメは、最後にメニューから、好きなお蕎麦を選べる

「3,000円コース」と「5,000円コース」です。

デザートも付いています。

一品料理では、聖護院かぶ蟹あんかけ¥800、ポテトサラダ¥600、にしんと茄子¥750が、おススメです!!

また、大勢のお客様で楽しめる鍋料理も多数ございます。

新鮮な魚を使用したお刺身の盛り合わせも、はずせません。

本格的な、日本料理、お蕎麦、日本酒、焼酎を同時に、かつゆっくりと味わいたいという外国のお客様には、最適な場所です。

そしてなんとといっても、個室もありますから、日本企業との、接待、打ち合わせなどにもご利用出来ます。

ここでは、まだまだ紹介、しきれない料理が多数ございます。

どうぞ、日本、銀座にいらした時には、照庵にお立ち寄り下さい。

御来店の際には、通訳、簡単な日本語が出来るお客様がいらっしゃると、サービスを、よりスムーズに進行させる事ができます。

御来店、お待ちしております。

Osoba Shouan, located in the 7-chome area of Ginza is a restaurant that offers clearly priced, delicious and authentic dishes.

The head chef used to work at the high-class Kyoaji restaurant and specializes in home style cooking and nimono stewed dishes.

These a la carte dishes are so delicious that some customers become too full before they're able to savor the soba.

We recommend the 3,000 yen course and the 5,000 yen course, both of which allow you to choose a soba noodle dish of your choice from the menu to finish the course.

These courses also include dessert. Among the a la carte dishes, we highly recommend the shogoin turnip with thick crab sauce (800 yen), potato salad (600 yen) and the herring and eggplant (750 yen)!!

In addition, we also offer various hotpot dishes that can be enjoyed by large groups of customers.

You can't miss the assorted sashimi made from fresh fish either.

This is an ideal spot for foreign customers who wish to enjoy authentic Japanese cuisine, soba noodles, Japanese sake, and shochu at the same time, slowly and in a relaxed atmosphere.

What's more, we also offer private rooms that can be used for entertaining Japanese clients and for meetings. There are many, many more dishes that we aren't able to introduce on this page.

When you are in Japan and in Ginza, please stop by Shouan.

When you do visit our restaurant, we will be able to provide services in a smoother manner if you can speak some Japanese or if an interpreter or another guest who can speak some Japanese joins you.

We look forward to serving you.

位于銀座7丁目的“荞麦面 照庵”以公道的价格提供正宗的美味菜品。

厨师长来自高级餐厅“京味”，擅长家庭料理和煮菜。

这里的一品料理十分美味，因而有不少客人还没吃荞麦面就已经吃得饱饱的了。

本店还是推荐您最后可以从菜单中选择自己喜欢的荞麦面的“3,000日元套餐”以及“5,000日元套餐”。还附带甜品。

一品料理中，极力推荐：芜菁蟹肉羹800日元、土豆沙律600日元、鲑鱼和茄子750日元!!

此外，多人数的客人一起品尝的火锅料理也有不少选择。

使用新鲜鱼类制成的刺身拼盘同样不容错过。

对于想要同时细细品尝正宗的日本料理、荞麦面、日本酒、烧酒的外国游客而言，这里再合适不过。

值得一提的是本店还设有包房，与日本企业应酬或商谈业务也可以选择在这里。

这里还有许多不胜枚举的料理。

当您来到日本银座时，还望能移驾照庵。

来本店时，如果有翻译或能简单用日语交流的客人同行，则可以保证本店为您提供更为顺畅的服务。

恭候您的光临。

긴자 7가에 위치한 ‘오소바 쇼안’은 정확한 계산과 일품요리를 제대로 제공해 드립니다.

요리장은 고급 음식집의 ‘교아지’ 출신으로 가정요리와 삶은 요리가 특기.

그가 만든 일품요리가 너무나 맛있어서 소바까지 드시지 못하는 손님도 있습니다.

본점이 추천 메뉴로는 마지막에 메뉴에서 기호에 맞는 소바를 선택할 수 있는 ‘3,000엔 코스’와 ‘5,000엔 코스’가 있습니다. 디저트도 함께 제공됩니다.

일품요리로는 쇼고인카부카니안카케 800엔, 포테이토샐러드 600엔, 청어와 가지 750엔을 추천합니다!!

또한 많은 분들께서 즐기시는 나베요리도 다수 준비되어 있습니다.

신선한 생선으로 만드는 모듬회도 빠뜨려서는 안 되겠죠.

제대로 된 일본요리, 소바, 일본주, 소주를 동시에, 그리고 여유롭게 맛보고자 하는 외국 손님들께는 최적의 장소입니다.

그리고 뛰니뛰니해도 개별 룸이 마련되어있어 일본 기업과의 접대, 미팅 장소로도 이용하실 수 있습니다.

지면상으로는 도저히 전부 소개 드리지 못하는 요리가 아직 많이 있습니다.

부디 일본, 긴자를 방문하시게 되면 쇼안을 찾아주시시오.

방문하셨을 때 통역이나 간단한 일본어가 가능한 분이 계시면 보다 원활한 서비스를 제공해 드릴 수 있습니다.

여러분의 방문을 기다리고 있습니다.